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Abstract (en)
The purpose of the article is to simulate smoking by the inhalation of nicotine without the action of heat. A housing (10), having an air inlet (11)
and an air outlet (12), contains a carrier structure (14), for example a bed of spheres (20), for a nicotine product which is vaporisable at room
temperature. <??>The carrier structure (14) forms a large number of end-to-end flow channels (21). The nicotine product (e.g. pure nicotine) is
deposited on their free, non-absorbent surface as a thin layer (22) which leaves the channels (21) free. <??>Suitable materials for the carrier
structure (14) are glass and other sufficiently impermeable, inert materials. Various forms of carrier structures are described. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit dem Artikel soll das Rauchen durch Inhalieren von Nikotin ohne Wärmeeinwirkung simuliert werden. In einem Gehäuse (10) mit Lufteintritt (11)
und Luftaustritt (12) ist eine Tragstruktur (14), beispielsweise eine Kugelschüttung (20), für ein bei Raumtemperatur verdunstbares Nikotinpräparat
enthalten. Die Tragstruktur (14) bildet eine Vielzahl von durchgehenden Strömungskanälen (21). An ihrer freien und nicht absorbierenden
Oberfläche ist das Nikotinpräparat (z.B. Reinnikotin) als dünne, die Kanäle (21) offen lassende Schicht (22) angelagert. Als Material für die
Tragstruktur (14) kommen Glas oder andere ausreichend dichte, inerte Werkstoffe in Frage. Es sind verschiedene Formen von Tragstrukturen
beschrieben.
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